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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ VALNÉ HROMADY  
LTC PANORAMA TEPLICE  

 
 
Datum jednání:     20.09.2021, 17:30 hod 
 
Místo jednání:   klubovna LTC Panorama Teplice 
                                        
 

Program:  
 
1. Zahájení jednání valné hromady:   
  

 V 18:00 zahájení jednání valné hromady LTC Panorama provedl předseda pan 
Jaromír Janout, seznámil VH s programem jednání – program jednání VH byl 
jednohlasně schválen. Zapisovatelem byl pověřen Štěpán Zelený. 

  Valná hromada je usnášení schopná v omezeném rozsahu dle stanov, 
z celkového počtu 43 oprávněných členů je přítomno 14  členů (v 17:30 přítomno 11 
členů). Prezenční listinu ověřil Štěpán Zelený.                          

 
 

2. Volba mandátové a návrhové komise: 
 

   do mandátové a návrhové komise byli valnou hromadou zvoleni níže uvedení 3 
členové: Jaroslav Konvalina (předseda), Jaroslav Knedlík (člen) a  Ladislav Matějka                         
(člen). 

 
 

3. Informace a hospodaření a chodu klubu: 

 zprávu o hospodaření za rok 2020 přečetl hospodář Luděk Mertlík: 
  Celkové příjmy:   1.821.000,- Kč 
  Celkové výdaje:   1.844.000,- Kč 
  Zisk:    37.000,- Kč 
  Stav účtu k 31.12.2020:  1.047.000,- Kč 
  Stav účtu k 20.9.2021:  771.208,- Kč 
 
  Cena pronájmu pozemků pod 3 budovami (platí se státu) je v současnosti  
  46.000,- Kč/rok (postupný nárůst ceny). 
 

 zprávu o činnosti klubu za rok 2020 přečetl sekretář Štěpán Zelený – členská 
základna, přehled čerpaných dotací, provoz a údržba, ostatní (nový provozovatel 
občerstvení od 1.10.2021) 

 zprávu o sportovní činnosti za rok 2020 přečetl hl. trenér Petr Archmann: sportovní 
činnost byla poznamenána omezeními spojenými s COVID-19 
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4.    Diskuze: 

 T. Müller vznesl dotaz, zda zápisy z jednání VV mohou být zasílány na jeho e-mail, 
výkonný výbor v tom problém nevidí. 
Kdo chce dostávat zápisy z jednání VV mailem, ať pošle na klubový mail svou 
mailovou adresu. 

 
 

5.   Závěr jednání valné hromady: 
 

   V závěru poděkoval výkonný výbor všem členům za účast na jednání valné hromady 
a informoval je, že další volební VH by se měla uskutečnit příští rok asi v květnu. 
Valná hromada byla ukončena v 18:35. 

 
 
 
 
 
Zápis vyhotovil: Štěpán Zelený, dne 22.09.2021 


